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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte 1 999-01 -20.

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Mats Pettersson
Bo Larsson
Anders Hallqvist

samt suppleanten:

S 1. Mötets öpp-
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet nande
öppnat.

- Skattemyndigheten har per den 5 jan 1999 av styrelsen tillställts en kollektiv preliminär
begäran om ROT-avdrag. Detta gäller arbetskostnad förfrämst byggnationen av våra
nya miljöbodar. Styrelsen återkommertill medlemmarna med den avdragsrätt som ev.
beviljas av skattemyndigheten.
- Föreningen har fått information från Telia Kabel-TV om att TV9 ändras om till en renodlad
informationskanal via text-TV. Mer information om detta finns att få på internet:
www.television.telia.se.

s4.
- Kassör Erik Wredling meddelade att bokslutet för 1998 år klart. Detta innebär bla.
att vi har haft en kostnad för värme och vatten som blev lägre än budgeterat. Även

s2.
- Föregående motes protokoll nr. 7 -98 godkändes.

s3.
- Ordf. Magnus Månson informerade om att två lönnar vid gästparkeringen
på Kantyxgatan/Bärnstensgatan nu har fällts. Dessutom meddelades att en björk
vid grusgången på Bronskittelgatan kommer att fällas, då den är till förfång för en
granne.
- Magnus meddelade att Västerås Energi& Vatten har gjort en tillsynsbesiktning av
vår värmecentral.

kostnader för reparationer blev lägre.
- Preliminär budget för 1999 bygger på kvartalsavgiften 3500:-/3460:-. Avgiften för andra
kvartalet 1999 beslutades i enlighet med detta. Vid nästa styrelsemöte tas ställning
tillom ev. ändring skallske.

s5.
- Mats Pettersson från arbetsgruppen berättade att byggnationen av miljöbodarna
avslutades i november 1998. En deljusteringar och markarbeten återstår dock fort-
farande. Exempelvis skalltaken och andra plåtdetaljer målas, men dock först efter
två säsonger för att det skall skapas ett acceptabelt underlag för färgen att fästa.
- Styrelsen konstaterade att idrifttagandet skett tillfredsställande.
- Det klotter som förekommit på några miljöbodsdörrar är polisanmålt.
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- Styrelsens medlemmar fick till uppgift att försöka engagera en person på varje gård
för att fungera som sammanhållande "miljöbodsman" med arbetsuppgifter som kommer
att fördelas av styrelsen. Dessa "miljöbodsmän" skallerhålla ett visst arvode, som kommer
att rekommenderas vid kommande styrelsemöte.



- Styrelsen träffas lördagen den 6:e feb för att vidta vissa praktiska åtgärder i miljöbodarna,
såsom att sätta upp hyllor för förvaring av kompostpåsar m.m. Sekr. Peter Haglund
inskaffar allt materialför detta.
- Originalinstruktion för tidur och fläkt till miljöbodarna kommer att förvaras hos sekreteraren.
- Likaså förvarar sekreteraren originalhandlingen för bankgarantin vad gäller entreprenörens
garantiåtaganden for miljöbodarna.

S 6. Arets
- Arets föreningsstämma planeras preliminärt tilltorsdagen den 27 maj 1999 i Brandt- stämma
hovdaskolans matsal.
- Styrelsen påminner om att tiden för medlemmarnas motioner går ut den 31 mars.
- En motion har redan inkommit, dår forslagsställaren åter tar upp frågan om att
samfälligheten inskaffar en kompostkvarn.
- Valberedningen uppmanas vidtaga sina åtgärder.

s7.
- Gunnar Larsson meddelade att entreprenören för snörojningen av garageplanerna
villframföra att han inte vågar ploga närmare garagedörrarna än ca 0,5m.
Den som vill bliav med snön närmast garagen måste därför själv se tillatt skotta ut
den strax innan snörojningen sker.

s8.
- Nästa möte bestämdes preliminärt till 14 april.

ss.
-Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.

övrigt
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